



**RIBE BOLDKLUB**  
**1917**

## Bestyrelsesmøde RBK 19.00 - 22.00 12.10-2016

Deltagere: Jesper, Peter, Johnny, Henry, Niels, Hans Erik, og Simon.  
Afbud Hans Erik, Mikael samt sportsudvalget.

Dagsorden	Referat
1) Velkommen og intro dagsorden.	Simon bød velkommen. Afbud fra Michael og Johnny.
2) Ribestævnet – SH/JB (5min)	Ribestævnet: Er rykket til den 28/29 Jan 2017. En lille udfordring med Budgettet, da indtægterne, da vil komme i 2017.
3) Stævnekalender – SH (5min)	Simon har haft møde, for at lave stævnekalender. Gruppen var enige om at lave en plan fra U5 og fra U10 arrangerer en tur med overnatning. Fra U15 arrangeres en udlandstur. Henry: Mener det vil være en god idé, at sportsudvalget deltager. Simon følger op.  Udvalget spurgte til budgettet iht. De nye tiltag. Der er budgetteret med ca. 55000 kr. til arrangementer og derudover kan der søges om tilskud.  Bestyrelsen er enige om, at det har HØJ prioritet.
4) Nyt fra Rbks venner (5min)	Stig Rossen: Der er kun 85 stk. tilbage. Markedsføring er stoppet.  Der er afsat billetter til Bestyrelse.  Vedr. afslutningsfest: Stadig ingen tilmeldinger betalingende. Måske er prisen for høj. Evt. ændre på musikken/Opsætningen. Vi vil gerne have med. - Derfor blev det besluttet, at prisen reduceres til 125 kr.
5) Nyt fra sponsorudvalget (5min)	Info fra Johnny: Nævner: Møde den 7/11. Lasse Ervolder ønsker at starte en Netværksgruppe iblandt sponsorerne, med et årlig Virksomhedsbesøg. Men Besluttet på andet møde, når bestyrelsen er fuldtallig. Positiv idé - Bestyrelsen giver grønt lys.

6) Nyt fra Oldboys (5min)	Oldboys holder pause PT. Starter træning i Uge 43. Henry nævner også at bane 2, er blevet lavet. Men bliver først frigivet fra den ¼ 2017.
4) Opsamling oplæg Svend. Hvad så? (30min)	Umiddelbart vigtigst, at have fokus på Pigefodbold. Samarbejde med Hviding.
5) Årets træner, Årets RBK, Kontaktperson tullibeer (30 min)	<p>Kontaktperson Tullibier, Mangler stadig en mand. Tulipanfest: Simon var til møde med udvalget. Stor tilfreds med festen 2016. Men mangler tovholder 2017 i stedet for Claus Sandfeld. Simon efterspurgte beskrivelse af jobbet ???</p> <p>Peter Jensen kontakter Asger, vedr. Tullibier og evt, Makker til Jobbet.</p> <p>Pokal udleveres/Overrækkes.</p> <p>Årets Leder og Årets RBK'er, Sportsudvalget Indstiller flere forskellige kandidater. (Hvis Brian førsteholdstræner lykkedes med endnu en oprygning, vælges han som Årets Leder)</p> <p>Forslag til Årets Leder/Træner: Bjarne Ebbesen /Michael U12.</p> <p>Forslag til Årets RBK'er : Svend Aage Grundet kæmpe indsats.</p> <p>Børnefidusen: Lars Bo Stenderup.</p>
6) Budget 17 - ideer (30 min)	<p>Boblere:</p> <p>Regnjakker  Bolde  Drikkedunke  Letvægts mål  Tøjkask førstehold.  Kontingent  Træner lønninger.  Udlandstur.  Hjælpeopgaver.  Nye Vogne / Rep af eksisterende.</p>
7) Optælling tøj – materialer?	Hans Kjærgaard, Svend Frost og Henry.
8) Årshjul – sætte aktiviteter på.	Udsættes, da Michael ikke er tilstede.
9) Hvem gør hvad?	Simon: Facebook. – Lone Peter: Asger vedr. Bierfest.

	Simon besked til André
10) Næste møde:-3/11.	

Boblere: (Mobilepay RBK, Synlighed best.-sponsor, hjemmeside, kontingent)

Siden Sidst:

- Kontakt Sdr Hygum – Afventer stadig svar fra Martin ...har rykket 1 gang telefonisk
- Sportsudvalget mangler pt kun u13 og s4. Har en på hånden til s4.
- Forslag om indkøb af regnjakker/flasker fra u17 og u15 – tages med i budgetovervejelser
- Forsøgt at skaffe gammelt fodboldtøj til Jørgen Madsen Lustrup - Afrika
- Niels/Svend Kviesgaard til SFS repræsentantskabsmøde 27/11.
- Evalueringsmøde Tulipankomiteen 4.10 – mangler en tovholder...
- Sportsudvalget har uddelt gavekort i denne uge.
- Sportsudvalget mødes 1/11 med Søren Lüdeking ang damefodbold.